



ဇွန်လ 25 ရက်၊ 2021

လေးစားရပါသော MPS အသိုင်းအဝိုင်း၊

လွန်ခဲ့သောနှစ်အတွင်း သင်၏ပံ့ပိုးမှုနှင့် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်မှုအတွက် သင်တို့အားလုံးနှင့် တစ်ယောက်ချင်းစီကို ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ အစဉ်အမြဲ ပြောင်းလဲနေသော ကပ်ရောဂါဖြစ်ပွားမှု အခြေအနေနှင့်အညီ လိုက်လျောညီထွေဖြစ်အောင် လုပ်ထားပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့ ကျောင်းသားများ၏ လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းပေးခြင်းဆိုသော ရည်ရွယ်ချက်တစ်ခုတည်းကို စိတ်ထဲထားရှိခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ အောင်မြင်ခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ 2020-2021 ကျောင်းစာသင်နှစ်ကို အသားပေးဖော်ပြသည့် ဤ [ဗီဒီယို အနှစ်ချုပ်](#) ကို ခေတ္တခဏမျှ အချိန်ယူကြည့်ပါ။

2021-22 ကျောင်းစာသင်နှစ်နှင့် ပတ်သက်ပြီး အရေးကြီးသော နောက်ဆုံးရ သတင်းအချို့ကို မျှဝေလိုပါသည်။

MPS ကျောင်းအားလုံးသည် လူကိုယ်တိုင် တက်ရောက်သင်ကြားရေးအတွက် တစ်ပတ်လျှင် ငါးရက် ဖွင့်ပါမည်။ ကျောင်းအဆောက်အဦများကို အများပြည်သူအတွက် ဖွင့်ပေးပါမည်။ မိသားစုများအနေဖြင့် အလည်အပတ်စီစဉ်ရန် ကျောင်းရုံးသို့ ဆက်သွယ်သင့်ပါသည်။ ဗာကျူရယ် အွန်လိုင်းသင်ကြားရေးသည် ကလေးများအတွက် အကောင်းဆုံး ရွေးချယ်မှုဖြစ်သည်ဟု ယုံကြည်သော မိသားစုများကို ဗာကျူရယ် အွန်လိုင်းအစီအစဉ်တစ်ခု စီစဉ်ပေးပါမည်။ ဇူလိုင်လမှစ၍ ဗာကျူရယ် အွန်လိုင်းအစီအစဉ်ကို စိတ်ဝင်စားသော မိသားစုများသည် နောက်ထပ်မေးခွန်းများ ဖြေဆိုရန်နှင့် ကျောင်းအပ်နှံခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်ကို ရှေ့ဆက်လုပ်ရန် နောက်ဆက်တွဲ ဖုန်းခေါ်ဆိုခြင်းကို လက်ခံရရှိပါမည်။

ယခင်အတိုင်း MPS သည် ပြက္ခဒိန်နှစ်ခုဖြင့် လုပ်ဆောင်ပါမည်။ အထက်တန်းကျောင်းများ၊ သီးခြားရပ်တည်သော အလယ်တန်းကျောင်းများနှင့် K-12 ကျောင်းများသည် အစောပိုင်းစတင်သည့် ပြက္ခဒိန်အတိုင်း လိုက်နာပါမည်။ မူလတန်းကျောင်းများအားလုံးနှင့် ဗာကျူရယ် အွန်လိုင်းအစီအစဉ်သည် ရိုးရာပြက္ခဒိန်အတိုင်း လိုက်နာပါမည်။

MPS သည် အဆောက်အဦများ၊ ကျောင်းများနှင့် ဘတ်စ်ကားများပေါ်တွင် မျက်နှာဖုံး တပ်ဆင်ရန် လိုအပ်ပါမည်။ အပြင်ပိုင်းနေရာများ သို့မဟုတ် တစ်ဦးချင်းအနေဖြင့် စားနေစဉ် သို့မဟုတ် သောက်နေစဉ်တွင် မျက်နှာဖုံး တပ်ဆင်ထားရန် မလိုအပ်ပါ။ အဆောက်အဦးတွင်းရှိစဉ် ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် သုံးပေအကွာ ခြား၍နေခြင်းကို လိုက်နာကျင့်သုံးမည်ဖြစ်ပြီး စာသင်ခန်းများနှင့် ဘုံနေရာများအားလုံးတွင် HEPA filter ထားရှိပါမည်။ အဆောက်အဦးတစ်ခုစီသည် နောက်ထပ်သန့်ရှင်းရေး ဝန်ထမ်းများကို ထားရှိမည်ဖြစ်ပြီး ထိတွေ့မှုများသော နေရာများကို တစ်နေ့လုံး ပုံမှန်သန့်ရှင်းပေးပါမည်။



**MILWAUKEE
PUBLIC SCHOOLS**

အားကစားပြိုင်ပွဲများ ပြန်လည်ကျင်းပခြင်းကို ကျွန်ုပ်တို့ ဝမ်းမြောက်စွာ ကြော်ငြာပါသည်။ အထက်တန်းကျောင်း နွေဦးရာသီ အားကစားပွဲများအတွက် စာရင်းသွင်းခြင်းကို ယခုဖွင့်ပါပြီ။ ပြင်ပအားကစားပွဲများတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်သော ကျောင်းသားများသည် မျက်နှာဖုံးတပ်ရန် မလိုအပ်ပါ။ မိုးလုံလေလုံ အားကစားပွဲများအတွက်၊ ကျောင်းသားများ ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်အတွင်း မျက်နှာဖုံးများ တပ်ဆင်ရန် မလိုအပ်ပါ။ သို့သော် ယှဉ်ပြိုင်မနေသည့်အခါ မျက်နှာဖုံးများ တပ်ဆင်ရန် လိုအပ်ပါလိမ့်မည် (ဥပမာ ခုံတန်းရှည်ပေါ်မှာ ထိုင်နေစဉ်)။ နွေဦးရာသီ အားကစားပြိုင်ပွဲကို စိတ်ဝင်စားသော အထက်တန်း ကျောင်းသားများသည် အွန်လိုင်းတွင် မှတ်ပုံတင်ရမည် <https://bit.ly/3xUdna2>။

ကျောင်း-အခြေပြု အသိုင်းအဝိုင်း လေ့လာရေးစင်တာများ (CLCs) နှင့် မိဝါကီး အပန်းဖြေစခန်းများနှင့် လုံခြုံသောနေရာများ အပါအဝင် ကျောင်းမဖွင့်မီနှင့် ကျောင်းပြီးသည့်နောက် အစီအစဉ်များကို ဖွင့်လှစ်သွားမည် ဖြစ်သည်။ ဤအချက်အလက်များကို [မိဝါကီး အပန်းဖြေအနားယူခြင်း ကျောင်းပြုစောင့်ရှောက်မှု မတိုင်ခင်နှင့် ပြီးနောက် ဝက်ဘ်စာမျက်နှာ](#) တွင် ပုံမှန် အပ်ဒိတ်လုပ်ပါလိမ့်မည်။

COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများကို အသက် 12 နှစ်နှင့်အထက် လူတိုင်းအတွက် ရရှိနိုင်ပြီး လွန်စွာအန္တရာယ်ကင်းပြီး ထိရောက်မှုရှိကြောင်း ပြသပါသည်။ အသက် 12 နှစ်အထက်ရှိသော သင့်မိသားစုဝင်များအားလုံး ကာကွယ်ဆေးထိုးရန် သင့်အား ကျွန်ုပ်တို့ တိုက်တွန်းပါသည်။ ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ပိုမိုသိရှိလိုပါက [မိဝါကီး ကျန်းမာရေးဌာန COVID-19 ဝက်ဘ်စာမျက်နှာ](#) တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျောင်းသားများ၊ မိသားစုများနှင့် ဝန်ထမ်းများအားလုံးကို ယခုနှစ်နွေဦးရာသီတွင် စာသင်ခန်းများသို့ ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ ပြန်လာနိုင်ရေးအတွက် ယုံကြည်မှုရှိစေလိုပါသည်။ ခရိုင်သည် နွေရာသီတစ်လျှောက်လုံး နောက်ဆုံးရ သတင်းများကို ဆက်လက်မျှဝေပါမည်။ ကျေးဇူးပြု၍ ခရိုင်နှင့်ကျောင်း၏ ဝက်ဘ်ဆိုဒ်များ၊ လူမှုမီဒီယာ၊ အီးမေးလ်နှင့် မက်ဆေ့ချ်များမှ နောက်ဆုံးရသတင်းများကို ကြည့်ပါ။

နွေဦးရာသီတွင် လူများ ကျောင်းသို့ပြန်လာရန် ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့်ကြိုဆိုပါသည်။

ရိုးသားစွာဖြင့်၊

Dr. Keith P. Posley
ကျောင်းများ၏ ကြီးကြပ်ရေးမှူး